
Från:                                           per-arne.li@telia.com
Skickat:                                      den 23 september 2024 23:57
Till:                                              Kansli
Ämne:                                        Frågor till KF 2024-09-26, Allmänhetens frågestund 
 

2024-09-23
 
 
Frågor till KF 2024-09-26, Allmänhetens frågestund. 
 
 
FRÅGOR OM JÄRÅSKOLAN
 
Från Per-Arne Linde. 
 
Föregående kommunalråd Lennart Raswill har hävdat på KF flera ggr att den
gamla skolan är utdömd och det har även framkommit att detta ska vara enligt ett
besiktningsprotokoll. 
 
1. 
Varifrån har ni politiker som säger att den är utdömd fått den informationen ifrån,
ange ex. besiktningsföretag? 
 
2.
Varför godtogs inte Älggårdsbergets erbjudande att under en tid ha en skola i
deras lokaler?
 
3.
Vill att ni redovisar totalkostnaden för hela modulprojektet från markarbeten,
avlopp, elanslutning, montering, driftkostnader/år, hyra/år m.m?
 

Skickat från min telefon


